
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 20.září 2010 

 

Datum a čas: 20.9.2010, 15.30 hodin 

Místo konání: zasedací místnost MÚ Václavské nám.552 

Přítomni: viz prezenční listina 

Program jednání: 

- Problém nepořádku kolem kontejnerových stání 

- Návrh Ing.Tvrdíka – měsíční čištění ulic 

- Příspěvek Ing.arch.Kremly- informace DH 

- Kontrola zápisu  

- Různé 

 

Pan Ing.Jirásek přivítal přítomné na posledním jednání v tomto volebním období. Vyzdvihl 

činnost komise, poděkoval za práci v komisi a současně připomněl problémy, které 

zůstávají nevyřešené, i když jim komise věnovala spoustu času. 

 

Problém nepořádku kolem kontejnerových stání 

- Je to letitý problém našeho města ( nejen na sídlišti) 

- Kolem tohoto problému se strhla na jednání bouřlivá diskuse 

- Někteří členové se názorově liší, i když všem jde o jednu myšlenku - o pořádek ve 

městě 

- Ing.Vališ – jeho vize – prioritou zůstává osoba správce, poté , kde sehnat takové 

lidi a až třetím bodem by byla otázka peněz 

- Ing.Tvrdík – oponoval – nejdřív dle něj se musí najít finanční prostředky – v této 

myšlence rozkol s Ing.Vališem 

- Ing.Jirásek- souhlasí s p.Tvrdíkem, musí se hledat možnost financování, těžko 

bude někdo pracovat zadarmo 

- P.Nováček –vyslovil názor, že i po otevření sběrného dvora občané kolem 

kontejnerů tvoří nepořádek; ale je to v lidech, muselo by se začít s nějakou 

„převýchovou“ 

- Ing.Vališ – v cizině je možné udržet čistotu a pořádek ,proč to nejde u nás?? 

- Ing.Jirásek – doporučuje dát Ing.Vališovi mandát na získání lidí, kteří by 

kontejnerová místa kontrolovali; Ing.Vališ by byl pověřen náborem těchto lidí a 

tak by možno mohl začít boj s nepořádkem kolem nich 

- Ing.Tvrdík – Město pouze zajišťuje svoz odpadu, se samotným odpadem  nemá nic 

společného 

- Ing.Majznerová – zaujímalo by ji jaký je rozdíl mezi normál. + tříděným a 

komunálním odpadem ( vysvětlil ing.Tvrdík);současně navrhla řešení , že by 

mohla u kontejnerů existovat navigace pro lidi, když by byl kontejner již plný, byl 

by na něm navigační údaj, kde se nachází nejbližší další 

- Ing.Tvrdík – s kontejnery je problém letitý, podnikatelé je naplňují svým 

odpadem; např. U Hřbitova zastaví auta  a klidně vysypou svůj náklad do 

popelnic, které se hned zaplní ( především papír, sklo a plast ) a neslouží 

občanům , kteří tam bydlí a ještě tam nechají nepořádek 

- Ing.Majznerová – možná  by pomohl i kamerový systém 

- Pan Kozák – slyšel o kamerovém systému současně s rozhlasem, hned by vyzval 

nepořádníka k nápravě ( u nich v Palachově ulici je kamera , ale musel by se 

uříznout strom, aby bylo viděno na kontejnery) 

- Ing.Vališ – kontejnery by se mohly svěřovat lidem, kteří jsou nezaměstnaní 

- Ing.Tvrdík – informoval – že se rozběhnul sběrný dvůr, návštěvnost stoupá, lidi si 

opět zvykají na jeho přítomnost; Kutná Hora by jich potřebovala ještě více 

- Ing.Vališ – nepořádek kolem kontejnerů přetrvává, i když existuje sběrný dvůr 

Stanovisko komise: Komise doporučuje RM schválit postup , jak čelit nepořádku 

kolem kontejnerových stání: 

1) Každé kontejnerové stání by mělo mít jmenovitého správce 

2) Získávání lidí  na tuto práci 



3) Najít finanční prostředky na zaplacení občanů , kteří  jsou ochotni starat 

se o pořádek kolem kontejnerových stání 

 

Návrh zón pro zajištění úklidu ulic na sídlišti Šipší 

 

-Ing.Tvrdík představil návrh čištění ulic na sídlišti Šipší 

-  čištění je rozděleno do třech zón 

- I.zónu by tvořila ulice 17.listopadu + Ortenova; II.zóna ul.J.Palacha + Studentů; 

III.zóna – ul.Opletalova + Mazákova 

- čištění by proběhlo jedenkrát měsíčně společně se sekáním zeleně 

- s předloženým návrhem  členové komise souhlasí a doporučují RM ho schválit 

Stanovisko komise: Komise doporučuje RM souhlasit s předloženým návrhem 

blokového čištění ulic na sídlišti Šipší v měsíčních intervalech ve třech zónách 

v období březen – listopad. 

 

Informace o DH –ing.arch.Kremla 

-Ing.Jirásek  v tisku se psalo o DH na sídlišti 

- Ing.Kremla na základě stížností a osobní návštěvě maminky na MÚ řešil oplocení DH ve 

vnitrobloku Opletalova ulice 

- komise v minulosti odsouhlasila neoplocení hřiště, ale v případě více stížností rodičů 

dětí dává doporučení , aby se oplocení udělalo 

- Ing.Kremla představil svoji vizi o nízkém oplocení, konzultoval to s MST.Vančurou, 

který ho podpořil 

- Ing,Vališ – aby se nevyhovovalo jenom jedné stížnosti ( odpověď  - těch stížností bylo 

víc) 

- Ing.Kremla – mluvil o možnosti realizace hřiště pro dospělé  

- v současné době se řeší opravy: lano je na TS, jsou tam poškozené i válce ( musí se 

objednat) 

- domeček na starém hřišti se bude muset demontovat, aby nedošlo k úrazu 

- informace bikrosová dráha – po dešti se tam drží voda, pak nelze provozovat,  

ing.arch.Kremla zajistí  u pana Vančury nápravu 

 

Kontrola zápisu 

- Kontejner na větší odpad – objemové kontejnery- zatím nejsou přistaveny ( 

slibil pan Vančura) 

- Hřiště v ul. Opletalova ( pod Kaňkem)– p.Vančura informoval o možnosti 

využití starých mantinelů (již nepoužívaných) na jedno hřiště, které by se mohlo 

vyasfaltovat, ohradit mantinely – zatím se nic neděje 

- Dotaz pana Vašíčka – proč na DH nejsou vyvěšeny provozní řády? 

 

Různé 

- Pan Kozák – pán z TS , který chodí s kárkou a stará se o čistotu chodníků, kdyby  

každý den si vzal jednu ulici, udělal se nějaký systém , bylo by to efektivnější 

- Ing.arch.Kremla – příprava parkoviště v horní části Opletalova u elektrostanice -

problém s pozemky – Státní statek Čáslav – jednání s panem Šimonem, 

potřebujeme převést pár metrů do vlastnictví; případně řešit drobnou změnou 

projektu 

- Pí Krupičková –zda by se nemohl opravit plot na hřišti ve vnitrobloku, odpadkové 

koše ve vnitrobloku na DH nejsou vyvážené 

- Pan Kozák – v Palachově ulici jsou chodníky v horní části v dezolátním stavu 

- Pan Nováček –v ulici 17.listopadu dva kanály ucpané, při dešti je ulice plná vody; 

při cestě na Kaňk ( lesní cesta nahoru, tam je  roura taky ucpaná) 

 

Závěr: Pan předseda Jirásek ještě jednou všem poděkoval za účast a za činnost 

v komisi pro revitalizaci sídliště Šipší. 

 
Zapsala:Alena Děkanovská 
Ověřil:Ing.Zdeněk Jirásek 


